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INTERPELACJA 

Od pewnego czasu z radnymi Rady Miasta Lublina rozmaw1aią mieszkańcy Lublina 

z ul. Puławskiej 18 w sprawie nieprawidłowości w wyliczeniu opłat przez spółdzielnię mieszkaniową, 

której są mieszkańcami. Istniejący problem w dotarciu do informacji ze Spółdzielni powodował, 

że mieszkańcy starali się uzyskać informacje w spółce miejskiej czyli w LPEC. Tam także nie uzyskali 

oczekiwanych informacji. 

Zwracam się zatem w formie interpelacji z wnioskiem o następujące informacje: 

- Jakie faktury wystawił LPEC w poszczególnych miesiącach (lub okresach obliczeniowych) za rok 2021

i 2022 dla nieruchomości pod adresem Lublin, ul. Puławska 18;

- Jakie stawki za ogrzewanie metra kwadratowego i metra sześciennego ciepłej wody obowiązywały

w LPEC w okresie 2017-2022 (dla nieruchomości przy ul. Puławska 18).
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